
     

 
RBHK Returns Next Week to Empower Hong Kong's F&B Industry

香港餐飲展下週強勢回歸，推動香港餐飲業發展！
 

      

Restaurant, Bar & Cafe Hong Kong (RBHK) 2024 is set to make a return to the
Hong Kong Convention & Exhibition Centre next week (3 – 5 Sep)!! Get ready for
the amazing exhibit showcase and exciting events?!

香港餐飲展2024將於下週 (9月3日至5日) 重返香港會議展覽中心！準備好迎接精彩
的展覽和一系列精彩活動了嗎?!

      

 

 
Experience the excitement at RBHK! Liang Fan, the 2023 World Latte Art
Champion, and Boram Um, the 2023 World Barista Champion, will demonstrate
their latte art and coffee-making skills to fill the hall with rich aromas. Additionally,
Lorenzo Antinori from Bar Leone, named Best Bar in Asia’s 50 Best Bars 2024, will
showcase his signature creation, while Leo Ko, the first Hong Kong winner of the
World Cocktail Championship, will craft an exclusive cocktail for attendees to
taste.

無窮精彩活動源源送上！2023年世界咖啡拉花大賽冠軍梁凡和2023年世界咖啡師
大賽冠軍 Boram Um將展示他們的拉花和咖啡製作技巧，讓整個展廳瀰漫著濃郁咖
啡香氣。此外，榮獲2024年亞洲50最佳酒吧榜首Bar Leone 的聯合創辦人 Lorenzo
Antinori將展示他的招牌創作，而首位香港世界調酒大賽冠軍 Leo Ko亦將現身香港
餐飲展，調製獨家雞尾酒供大家品嚐。
 

     

 
RBHK is packed with exciting events designed to wow visitors and offer fresh
insights into the F&B industry. Highlights include the Hong Kong Latte Art
Championship 2024-2025, Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship 2024-
2025, Pairing Sensations, Natural & Organic Academy, the Best of the Best
MASTERCHEF Recommendation Restaurants awards, Tasting Theatre, and many
more!

此外香港餐飲展亦準備了更多在餐飲業界具代表性的各類活動。活動亮點包括香港
咖啡拉花大賽 2024-2025、香港咖啡調酒大賽 2024-2025、賞酒嘗味饌選、天然有
機學堂、名廚之最推介餐廳 (BOBM)、醇饌品味廳以及更多精彩活動！
 

     

 
At RBHK, the excitement continues with a thrilling lineup of on-site happenings,
including the return of Beer Bar and the brand-new Sake Hour sessions. You can
also capture wonderful moments with your peers at the Photo Booth and test
your skills at the Claw Machine booth!

精彩活動不斷升級，Beer Bar和全新的清酒 Sake Hour將於香港餐飲展為您和各位
在場的同業帶來更多歡樂!。除此以外，您還可以在攝影攤位與同伴捕捉美好瞬
間，甚至親臨夾娃娃機攤位挑戰您的技巧！
 

     

 
Excited to visit Restaurant, Bar & Café Hong Kong? Dine with our RBHK Dining
Offer Partners, enjoy privileged dining offers including 15% off your bill or
complimentary drinks and more! Grab your chance to explore this lively and
dynamic city – Hong Kong!

準備好參與香港餐飲展了嗎? 於香港餐飲展餐飲禮遇夥伴可以享用至尊餐飲優惠，
包括消費85折、免費酒精飲品及更多其他優惠! 萬勿錯過探索香港這個美食之都的
機會！

For more information 更多詳情
 

     
Don't miss your last opportunity to pre-register as trade buyer online to visit RBHK
next week to connect, learn and enjoy the amazing events!

把握最後機會預先進行線上買家登記，參加下週香港餐飲展與業界聯繫、交流和享
受我們的精彩活動！!
 

 
Register as Visitor
立即登記成為買家  

     
 

 

         
Organiser:   Informa Markets   Discover more:

         

 

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
+852 3709 4981

visit@rbhk-ga.com

 

www.RBHK-GA.com
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